
Komt er dit jaar ook een lichtweek? 

Gaat de stekker er weer in? 

“ Komt er dit jaar ook weer een lichtweek?” Deze vraag werd ons als redactie van Middelstum-info de 

afgelopen weken een aantal keren gesteld. Ook in september van het afgelopen jaar besteden we hier 

al aandacht aan omdat er op dat moment in Bedum een Lichtweek werd gehouden. Hier hebben we 

verder niets op gehoord. 

 

Wij van Middelstum info zijn niet bij de organisatie betrokken maar zijn alleen maar de berichtgever dus 

ook wij weten dit niet. 

 



We zijn wel even in ons fotoarchief gedoken en troffen een aantal foto’s aan van de slotavond ergens in 

oktober 2012. Hier werden volgens ons de prijswinnaars bekend gemaakt van de versierde straten en 

werd de traditionele stekker er weer uitgehaald omdat feest toen voorbij was. 

 

Wij hebben altijd begrepen dat de winnaars 5 jaar later de nieuwe Lichtweek gaan organiseren. Maar of 

dit allemaal zo is....wij horen het in ieder geval dan graag zodat we er aandacht aan kunnen besteden. 
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